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1.  Stämmans förklarades öppnad.

2.  Godkännande av dagordning
  Godkänd med tillägget övriga frågor som tillkommer under punkt 17.

3.  Stig Flachsbinder valdes till ordförande för stämman.

4.  Pär Bäckström valdes till protokollskrivare.

5.  Yvonne Hellström och Niklas Poijes valdes till justerare och tillika rösträknare.

6.  Stämman förklarade att kallelse till stämman behörigen skett.

7.  Fastställande av röstlängd
  18st röstberättigade 

8.  Styrelsens årsredovisning föredrogs.

9.  Balans- och resultaträkning fastställdes.

10.  Revisorernas berättelse föredrogs.

11.  Stämman gav styrelsen ansvarsfrihet.

12.  På frågan om användande av uppkommen vinst beslutades det att vinsten för
  2014 övergår i ny räkning.

13.  Som arvoden för räkenskapsåret 2014 beslutades det att styrelsen får två
  middagar per år på föreningens bekostnad. Revisorerna får arvode enligt tidigare
  överenskommelse.

14.  Det beslutades att antalet ledamöter och suppleanter i styrelsen ska väljas enligt
  föreningens stadgar.

15.  Till styrelseledamöter och suppleanter valdes:
  Agneta Bervokk   omvald
  Hanna Bertilsson   omvald
  Inger Sundström Bertilsson  omvald suppleant
  Niklas Poijes    omvald 
  Pär Bäckström    omvald 
  Stig Flachsbinder   omvald
  Urban Frånberg   omvald suppleant
  Yvonne Hellström   omvald 
  Magnus Andersson   nyvald 
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16.  Till revisor valdes Karin Hubinette och till revisorssuppleant valdes Linda Sandler
  båda på Folkesson Råd & Revision AB.

17.  Till valberedning valdes Anna Hjärpe och Gustav Åberg

16.  Behandling av inkomna motioner.
  
  ”Inför årsmötet vill jag att föreningen och boende får insyn i och diskuterar de intäkter vi har
  i form av uthyrning av lokaler. Café Rost tycks glädjande nog gå mycket bra.
  Om föreningen har en hyresgäst som bedriver a�ärsverksamhet på ett lönsamt sätt i våra
  lokaler så bör vi också ta ut en hyra som är marknadsmässig eller där i närheten.
  Detta är ett ämne som jag i och med detta önskar att styrelse och boende diskuterar.”

  Styrelsen har valts att ansvara för ekonomin i föreningen och fattar beslut självständigt.
  Styrelsen iakttar synpunkterna inför kommande beslut.

17.  Övrigt
  
  Diskussion om ventilation och elkabel i stuprören. Stämman avvaktar omläggning av tak.
  Förslag om armatur på mellanvåningarna. Nedröstat.
 
18.  Stämman förklarades avslutad.
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